
Protokół z Zebrania KInO ZG PTTK # 26/2024 

1. Dane zebrania 

Rodzaj Robocze 

Data  23.10.2024 

Godzina rozpoczęcia 21:00 

Godzina zakończenia  22:22 

Miejsce Online (platforma Discord) 

Prowadzący Agnieszka Ćmiel- Gruca  

Sekretarz Dariusz Walczyna 

Lista obecności  KInO ZG: Agnieszka Ćmiel- Gruca, Dobromir Kabuła, Justyna Kuźba, Dariusz Walczyna, 

Jacek Wieszaczewski 

 

1. Planowany porządek zebrania (odniesienia do porządku w treści protokołu): 

1.1. Zatwierdzenie notatki/protokołu z 16.10 
1.2. Odznaka OInO - regulamin, zakończenie prac merytorycznych, przekazanie do korekty i składu [JW] 
1.3. Budżet 2025 - dyskusja nad propozycją [AC] 
1.4. Kandydaci na HPInO - status prac przy osobach [JK] 
1.5. Strona komisji na stronie ZG - status zmian [DW] 
1.6. Tramwaj - postęp prac i artykułów (w tym komisyjnych) - [ZM] 
1.7. Standardy ochrony małoletnich w PTTK - odpowiedzi ZG [ZM] 
1.8. Zasłużony dla InO - ewentualne uwagi do projektu [AC] 
1.9. Regulamin Zlotu 2024 - zatwierdzenie [BM] 
1.10. Szkic kalendarza na 2025 [BM] 
1.11. Czy komisja chciałaby przejąć "lampion", na jakich zasadach - zanim zaczniemy rozmowy ze 
STOWARZYSZAMI, czy byliby chętni "lampion" przekazać - dyskusja [AC] 

1.12. Sprawy bieżące 

2. Przewodnicząca KInO ZG PTTK rozpoczęła zebranie i powitała wszystkich. 

3. Zaprezentowana została notatka (1.1.). Poprzez głosowanie, większością głosów przyjęto protokół #25/2024 

ze spotkania w dniu 16.10.2024 - Głosowanie # 1/26/2024  

4. Lista obecności: zdjęcie uczestników spotkania online znajduje się na końcu protokołu. 

5. Pomysł wydania poza Tramwajem rocznym na Zlot (1.6.) – okolicznościowego poświęconego pamięci 

Andrzeja Krochmala. Pomysł spotkał się ze zrozumieniem i poparciem Komisji z uwagą Jacka odnośnie 

zgromadzenia wystarczającej ilości materiałów do takiego wydania czasopisma. 

6. Stan zmian dot. Komisji InO  (1.5.) – sprawa w toku (temat u Darka). 

7. Wstępne oszacowanie wydatków Komisji: zakupy segregatorów (Justyna) i kosztów zaproszeń zdobywców 

odznak „Dla Najwytrwalszych” oraz Honorowych PInO. 

8. Honorowy PInO (1.4.) – Justyna przedstawiła stan prac z kandydatami do tytułu HPInO: T. Gronau, P. Mordal, 

W. Ziółkowski, R. Balmowski i inni. Po kontaktach kandydaci lub ich O/PTTK zostali poinformowani o 

konieczności złożenia wniosku. Brak odpowiedzi (poczta Komisji). 

9. Budżet Komisji 2025 (1.3.) – poprawka w propozycji (Materiały inne: puchary, dyplomy za Puchar Polski, 

Puchar Polski Młodzieży w MnO i Konkursy Komisji). Głosowanie #2/26/2024 



10. Regulamin Zlotu PInO (1.9.) – wyjaśnienia dot. problemów z bazą po powodzi. Regulamin powinien być 

w najbliższym czasie, po potwierdzeniu bazy przez organizatorów. 

11. Kalendarz 2025 (1.10.) – brak zgłoszeń. 

12. Odznaka Lampion (1.11.) – możliwość przejęcia przez Komisję i promocja odznaki. Komisja przyjęła w dyskusji, 

że zwróci się do Klubu STOWARZYSZE (Zuzia i Darek) w celu omówienia propozycji objęcia tej odznaki przez 

Komisję jako jednej z odznak InO. 

13. Justyna zwróciła uwagę dot. 65 lat Komisji (powstałej w 1960 r.) i możliwości ustanowienia okolicznościowej 

odznaki w roku jubileuszu 75 lat PTTK. Propozycja weryfikacji w terminie wrzesień 2025 – grudzień 2026. 

Temat zostanie poruszony na Zlocie 2025 jako dyskusja środowiska. 

14. Odznaka OInO & Instrukcja weryfikacyjna (1.2.). Zaprezentowana została aktualna wersja. 

Jacek przejrzał komentarze, zweryfikował zawartość i aktualność regulaminu Odznaki InO i instrukcji RW.  

Uwagi Agnieszki dot. RW w pkt. 3, który został podzielony na 2 oraz do odnośników do innych punktów w związku 

z przeniesieniami w zapisach (np. V.2 b). Zostanie zmieniony wzór ilustracji w instrukcji weryfikacyjnej. 

 

Głosowanie za przekazaniem do korekty bieżącej wersji regulaminu odznaki OInO. Głosowanie #3/26/2024 

Ostatnia wersja dokumentu do przekazania do korekty: 

https://docs.google.com/document/d/163K_y12ZmRIrmSJQjrEAMG5U3wDySKAIQeKpDYbbTUY/edit?usp=sharing  

15. Agnieszka przedstawiła wnioski dot. reformy systemu szkoleń w InO w związku z Zintegrowanym Systemem 

Kwalifikacji (ZSK). ZSK ma przejrzystą nowoczesną formułę, ujętą w odpowiednie ramy kwalifikacji z całym 

systemem walidacji. Warto w to wejść jako Komisja, nawet jeżeli upłynie sporo czasu na wdrożenie. Komisja 

wyraziła akceptację dot. podjęcia prac nad nowym systemem szkoleniowym. 

16. Planowane następne zebranie. Zostanie udostępniona ankieta z terminami w tygodniu następnym. 

17. Dobromir zwrócił uwagę na występowanie różnych wersji regulaminów. Jacek zweryfikuje aktualność wersji, 

a Darek przygotuje w miarę aktualną wersję regulaminów InO. (1.12.) 

Dodatkowo Dobromir zaproponował zmiany w sekcjach na stronie i nowe materiały.  

18. Głosowania podczas obrad 

18.1. Głosowanie # 1/26/2024 

Czy jesteś za zatwierdzeniem przedstawionego protokołu z 16.10? 

5 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymujących 

• Agnieszka Ćmiel- Gruca – głos za 

• Dobromir Kabuła – głos za 

• Justyna Kuźba – głos za 

• Dariusz Walczyna – głos za 

• Jacek Wieszaczewski – głos za  

 

https://docs.google.com/document/d/163K_y12ZmRIrmSJQjrEAMG5U3wDySKAIQeKpDYbbTUY/edit?usp=sharing


18.2. Głosowanie # 2/26/2024 

Czy jesteś za zatwierdzeniem przedstawianego planu budżetu na 2025 Z 

poprawką w pkt 4 "Materiały inne: puchary, dyplomy za Puchar Polski, Puchar 

Polski Młodzieży w MnO i Konkursy Komisji"? 

5 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymujących 

• Agnieszka Ćmiel- Gruca – głos za 

• Dobromir Kabuła – głos za 

• Justyna Kuźba – głos za 

• Dariusz Walczyna – głos za 

• Jacek Wieszaczewski – głos za 

   

18.3. Głosowanie #3/26/2024 

Czy jesteś za przekazaniem do korekty bieżącej wersji regulaminu odznaki 

OInO? 

5 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymujących 

• Agnieszka Ćmiel- Gruca – głos za 

• Dobromir Kabuła – głos za 

• Justyna Kuźba – głos za 

• Dariusz Walczyna – głos za 

• Jacek Wieszaczewski – głos za 

 

 

 
 

19. Lista obecności (zrzut). 

 


